
IK Hephata  
Klubbmöte 
Datum: 24 april 2021 
Plats: Idrottens Hus/Digitalt 
 
Antal medlemmar närvarande: 28 stycken  
 
1.Klubbmötets öppnande 
Ordförande Fatima Tebibel hälsar alla välkomna till det första digitala klubbmötet och 
förklarar det för öppnat. Presentation av vilka som finns i Idrottens hus: Fatima Tebibel, 
Albert Boklund, Gabriella Della Morte Pålstam, Mirza Kavacovic, Gull-Britt Lindahl och 
Therese Rollvén.  
 
2. Val av mötets ordförande och sekreterare 
Valberedningen föreslår Fatima Tebibel till ordförande och Therese Rollvén till sekreterare 
för klubbmötet.  
 
Klubbmötet beslutar att 
välja Fatima Tebibel till ordförande och Therese Rollvén till sekreterare. 
3. Val av protokolljusterare 
Urban Mesch och Nabil Tebibel föreslås till protokolljusterare. 
 
Klubbmötet beslutar att 
välja Urban Mesch och Nabil Tebibel till protokolljusterare tillika rösträknare. 
 

4. Klubbmötets utlysande 
Ordförande Fatima Tebibel frågar om klubbmötet utlysts i tid. 

Klubbmötet beslutar att 
det har utlysts i tid. 
 
5. Information från styrelsen 
Medlems- och ekonomisk information: Gull-Britt Lindahl informerar att medlemsantalet har 
minskat, från 616 medlemmar till dagens 441 medlemmar. Det har varit stora ekonomiska 
utgifter som gjort att klubben haft ett minus på 428.000 kronor. Idag är det plus 86.000 kronor 
i kassan. Målet är att få ekonomisk tillväxt på sikt.  
Ny samarbetspartner: Albert Boklund berättar att klubben har en ny leverantör, Stadium. Mer 
information kommer på klubbens hemsida.  
Månadslotten: Fatima Tebibel informerar om att månadslottens koncept kommer att ändras 
framöver. Istället för att vinna pengar kommer medlemmarna att kunna vinna Hephataprylar, 
som mugg, handduk, m.m. Vid lucia kommer den traditionella månadslotten med större 
vinstsummor att delas ut.  
SDI:s förbundsstämma: Fatima informerar att IK Hephata har 3 platser för representation på 
SDI:s förbundsstämma den 15-16 maj. Fatima Tebibel och Mirza Kavazovic från styrelsen 
deltar. En medlem är välkommen att delta, någon som är intresserad? Ta kontakt med 
styrelsen, info@hephata.se 
 
 

mailto:info@hephata.se


 6. Verksamhetsplan för nästa verksamhetsår 
Gabriella Della Morte Pålstam presenterar klubbens verksamhetsplan för nästa år.  
Organisation 
- Minst 6 styrelsemöten under verksamhetsåret eller mer. 
- Omorganisation och strukturering av klubbens organisationskultur ± ett bättre och 
kostnadseffektivare organisationssystem och lagring av dokument (molntjänst) kommer att 
gås igenom och göras. 
Verksamhet 
- Fortsätta arbeta med breddidrott, fokus på barn/ungdomar och kvinnor. 
- På grund av pandemin så har det blivit stort tapp inom idrotten. Fokus under 
verksamhetsåret blir att stötta de som har svårt att komma tillbaka till idrotten. 
- Traditionellt luciafirande 
- Hephatadagen blir eventuellt av den 5 juni (kommer eventuellt flyttas fram på grund av 
SDR:s kongress som inträffar samma dag). Mer information kring denna aktivitet kommer lite 
längre fram, då det gäller att följa Folkhälsomyndighetens rekommendationer. 
- Arrangemang av dagkollo för barn och ungdomar och vuxna under sommaren.  
Utbildningar 
- Uppmuntran till att delta i utbildningar, gå gärna in på klubbens hemsida och hitta 
information samt anmälan till kurser. 
- Hälsa- och kost föreläsning kommer att arrangeras digitalt. Syftet är att ge kunskap om kost 
och hälsa för medlemmar.  
Översyn av ekonomi och verksamhetsansökan 
- Översyn av ekonomin så att verksamheten på sikt blir ekonomisk hållbar.  
- Verksamhetsansökan för sektionerna ska förtydligas och tas upp på sektionsmötet efter 
detta klubbmöte idag.  
 
Klubbmötet beslutar att 

godkänna verksamhetsplanen för nästa verksamhetsår. 

7.  Medlemsavgifter för nästa verksamhetsår 
Mirza Kavazovic  presenterar ett förslag till medlemsavgifter för nästa verksamhetsår.  
 
Förslag till ny medlemsavgift: 
0-20 år 200 kr  (Upp till 20 år för att de fortfarande går på gymnasiet.) 
21 år ± uppåt 300 kr 
Familjeavgift 500 kr 
Stödmedlem 50 kr per aktivitet (gäller även för barn) 
 
'HW�XSSNRP�IUnJRU�RFK�GLVNXVVLRQHU�NULQJ�´VW|GPHGOHP´��Styrelsen behöver förtydliga vad 
som menas med stödmedlem och om det är rätt ord att använda i detta sammanhang.  
 
Klubbmötet beslutar att 
godkänna medlemsavgifterna för nästa verksamhetsår. 
godkänna ´stödmedlemskapet´ för nästa verksamhetsår och att styrelsen tar med sig frågan 
RP�DWW�I|UW\GOLJD�RFK�lQGUD�QDPQHW�´VW|GPHGOHP´� 
 
8. Övriga frågor 
Kurt Lindfors: Hur mycket pengar får klubben från Bingolotto? 
Gull-Britt svarar: Vi är med i bingoalliansen och får från 1.000 ± 3.000 kronor i månaden. 
Gull-Britt ska kolla vad klubben får från tipsbolag. 
 



Nabil Tebibel: Gällande sektioner, vem är det som ansvarar för att se till att det blir 
sektionsledare till fotbollen. Det finns ingen ansvarig som ser över detta. Tycker att det är 
styrelsens ansvar. 
Albert svarar: Fotbollen är ganska stor men ingen som har ansvar för denna sektion. 
Kontaktperson till fotbollen finns på vår hemsida. Vi kommer att jobba vidare med denna 
fråga i styrelsen för att etablera en sektionsledare. Det finns även information på vår hemsida 
vem som är sektionsledare/kontaktpersoner inom klubbens olika idrotter. 
 
Anna Pålsson: Berätta gärna lite kring samarbetet med Stadium. 
Albert svarar:  Stadium är stort och ger flera möjligheter. Det är ett avtal på 5 år. Om vi köper 
in kläder till en viss summa under ett år kommer vi att få tillbaka i bonus från Stadium. Gå in 
på www.stadium.se och hitta vår förening. Ni kommer att hitta produkter med klubbens 
logga. Både klubben och den som köper vinner på köpet man gör. Man kan också göra en 
större beställning till sitt eget lag eller sin egen sektion. Alla som köper genom klubbens 
namn får 20 ± 25 % rabatt på köpet.  
 
Urban Mesch: Klubben börjar bli van med användandet av Zoom nu. Varför inte ordna olika 
tema digitala teman för unga och äldre så att Hephatas medlemmar kan få digitala 
föreläsningar. 
Nabil Tebibel: Varför inte satsa på att berätta från klubbens historia ± vi har en lång historia! 
Fatima svarar: Det finns många möjligheter kring det digitala och vi kommer att se över 
denna typ av verksamhet.  
 
Mairi Shadabi:  Ser att det finns Alkoholpolicy i verksamhetsplanen, men den togs inte upp 
tidigare? 
Gabriella svarar: Det stämmer. Vi ska också arbeta med vår alkoholpolicy där vi ska göra det 
tydligare och lättare att förstå vilken policy vi har i vår verksamhet. 

 
9. Klubbmötets avslutande 
Ordförande Fatima Tebibel tackar alla för visat intresse och förklarar det första digitala 
klubbmötet för avslutat. 

 

Justeras: 

 
 
______________________ ____________________   
Urban Mesch  Nabil Tebibel 
Protokolljusterare  Protokolljusterare 
 
 
 

______________________ ____________________ 
Fatima Tebibel  Therese Rollvén 
Mötets ordförande  Mötets sekreterare 

http://www.stadium.se/

